



Referat fra møde vedr. grøn omstilling i Herning Svæveflyveklub.

Møde tid: 19/3-2024 Kl.19:00 - 21:45

Deltagere: Rasmus Møjbæk & Per Feldbak & Knud Møller Andersen & Mogens Jensen (Teams)

Thomas Jørgensen

Afbud: Jonas Vad Kragssø

Dagsorden:

- 1 - Mødereferat fra det seneste møde.
- 2- Aktive seniorer - status
- 3 – Iveco renovering, ombygning og service.
- 4 - Status – Reb-sensor – Mogens
- 5 – Tromle v Rasmus.
- 6 - 3D tegninger v Rasmus.
- 7 - Godkendelse – DsVU.
- 8 – Indkøb –
- 9 – Reference/Kontaktperson til bestyrelsen
- 10 – Værksteds adskillelse – Rasmus
- 11 – Ny wirehenter
- 12 - Plan for det videre arbejde
- 13 - Evt.

1: Referat fra sidste møde 2024.02.06

Ingen bemærkninger til referat.

2: Aktive seniorer – status

Ved sidste "møde" i gruppen var der et fremmøde på 7 senior medlemmer. Der blev startet med kaffe med brød til – der var en god stemning. Efterfølgende aktiviteter i hangaren omfattede bl.a. montering af remstrammer og nye dørhængsler, udskæring til panoramavindue i førerhusets bagvæg mm. Der er aftalt ny senior aktivitetsdag 22/3 kl 10:00. Vi starter med kaffe og brød. Siden dette møde har vi modtaget tilsagn fra Velux fonten om støtte til aktive seniorer. De vil støtte Herning Svæveflyveklubs senior aktivitet vedrørende spilprojektet med 175.000 kr 😊

3: Iveco renovering, ombygning og service.

Renovering og service er i gang meget takke være senior gruppens indsats. Der er bestilt materiale til panoramavinduet (polykarbonat) – leveres inden for et par uger. Der er fundet mulighed for bukning.

4: Status – Reb-sensor – Mogens.

Er startet op igen efter velfortjent ferie – det driller lidt, men der er optimisme.

5: Tromle v Rasmus.

Pladedele til en tromle er leveret.

6: 3D tegninger v Rasmus.

Har ligget stille den seneste måned.



7: Godkendelse – DsVU

Der arbejdes på henvendelse

8: Indkøb.

Ikke yderligere at tilføje.

9: Reference/Kontaktperson til bestyrelsen

Klubbens nye formand deltog i første del af mødet, dels for at møde gruppen og for at få overblik over økonomien i projektets faser. Thomas ønsker fremad rettet at være spilgruppens kontakt til klubbens bestyrelse. (ikke nødvendigvis ved deltagelse i alle møder)

Vi byder Thomas velkommen som ny kontaktperson 😊

9: Værksteds adskillelse – Rasmus

Rasmus pointerer at spilgruppens arbejde hæmmes af at det ikke er acceptabelt at støve i værkstedet når der forefindes fly i samme lokale. Rasmus har undersøgt mulighed for at slå brandsikkert telt op i værkstedet.

Gruppen erkender problemstillingen, men henviser også til at klubben har en "finding" hængende vedr. manglende adskillelse af flyværksted og øvrige aktiviteter – det kan et telt ikke løse.

Det blev besluttet at undersøge nærmere. Rasmus.



11: Ny wirehenter

Efter sidste møde i gruppen er der modtaget svar fra bestyrelsen vedr. evt. fremrykning af investering i ny wirehenter set i lyset af stigende bøvnl og omkostninger med de eksisterende wirehenter.

Bestyrelsen skriver i seneste referat:

Bestyrelsen henstiller til, at spilgruppen indkøber nye wirehenter, når de finder egnet køretøjer, som ligger inden for budgettet. Thomas Grove kontakter spilgruppen.

Det blev besluttet at gå videre med at finde en erstatning – konkret ser vi på elektrisk postbil som anvendes i Holland og Tyskland – der er nogle brugte til salg i øjeblikket – Rasmus spørger Kim Kruse om han vil tage kontakt til sælgere. (Det forlyder at han allerede er i gang)

12: Plan for det videre arbejde

Næste møde er aftalt til tirsdag 16/4-2024.

For referat Knud Møller Andersen